
NEPOTRJEN

1. seja Aktiva svetov staršev OŠ domžalsko-kamniške regije v šolskem letu 2022/2023

Seja je potekala v torek, 15. 10. 2022, od 18. do 21. ure preko aplikacije Zoom.

Prisotni:
Anton Meden (OŠ Janka Kersnika Brdo)
Monika Gorišek (OŠ Roje)
Aleš Božnik (OŠ Venclja Perka Domžale)
Špela Grčar (OŠ Frana Albrehta Kamnik)
Metod Pogačnik (OŠ Stranje)
Romana Močnik Žavbi (OŠ Janka Kersnika Brdo)
Jana Tomazin (OŠ Domžale)
Rok Zevnik (OŠ Mengeš)

V aktiv domžalsko-kamniške regije je vključenih 15 šol s skupno 25 predstavniki, na današnji
seji je prisotnih 8 predstavnikov iz  7 šol. Aktiv veljavno odloča, če je na seji prisotna več kot
polovica  vseh  predstavnikov  svetov.  Čeprav  nismo  sklepčni,  smo  se  odločili,  da  sejo
izvedemo.

Dnevni red:
1. Potrditev zapisnika 3. seje Aktiva v šol. l. 2021/2022
2. Poročilo o delu Aktiva in ZASSS od zadnje seje
3. Načrtovanje dela aktiva v šolskem letu 2022/2023
4. Pobude, vprašanja, izmenjava dobrih praks
5. Razno 

Dnevni red seje je bil soglasno sprejet.

AD 1) Potrditev zapisnika prejšnjih sej
Zapisnik  3.  seje  Aktiva  v  šol.  l.  2021/2022  je  bil  posredovan  članom Aktiva  v  mnenje.
Pripomb ni bilo. Zapisnik se s strani prisotnih soglasno potrdi.

AD 2) Poročilo o delu Aktiva in ZASSS od zadnje seje
Poročilo o delu Aktiva:
1. Seznanitev z okrožnicami (o seznanitvi s stanjem dviga proizvodnih stroškov kmetijskih
pridelkov in živil zaradi nepredvidenih okoliščin in predlogih glede možnih postopkov pri
spremembi  pogodbe  z  dobavitelji,  o  sestavi  svetov  zavodov,  ki  je  spet  po  starem,  kovid
navodilih in priporočilih, tekmovanjih, šolskem skladu in spremenjenem šolskem koledarju).
2. Seznanitev z zaključnim poročilom tri leta trajajočega projekta SIRIUS, v katerem smo
aktivno sodelovali tudi člani ZASSS (2018-2021).
3. Seznanitev z vabili na razne dogodke.
4. Seznanitev z on line novicami Svet-centra-safe.
5. Seznanitev s testom zvezkov Zveze potrošnikov Slovenije.
5.  Seznanitev  z  rezultati  cen  učnih  gradiv  za  leto  2021/22  in  okrožnico  o  cenah  za  leto
2019/2020.
6. Sodelovanje na Skupščini ZASSS.



7. Izbira predstavnika za sodelovanje v raziskavi - projekt TRACeD in Partnerstvu v skupini
za osnovno šolo (oboje Špela Grčar).
8. Zbiranje mnenj o spremembi Pravilnika o dopolnitvi Pravilnika o šolskem koledarju za
osnovne šole, povišanju cen učnih gradiv, o sodelovanju pri civilni iniciativi glede platform
civilnih iniciativ, pisanju zapisnikov na sejah sveta staršev in kajenju elektronskih cigaret v
šolah.

Poročilo o delu ZASSS:
1. Skupščina in seja Koordinacije
Aprila smo se posvetili organizaciji Skupščine in posveta na temo kakovosti, ki sta potekala 7.
5.  2022 na  OŠ Davorina Jenka Cerklje  na  Gorenjskem.  Kljub nesklepčnosti  zaradi  nizke
udeležbe sta bila posvet in Skupščina uspešna. Zapisnik, gradivo in novica na spletni strani še
niso pripravljeni.  Po Skupščini  smo imeli  v Koordinaciji  debato,  da bi  širili  mailing listo
Koordinacije, ker smo dobili nekaj ljudi, ki so pripravljeni delali v ZASSS bolj aktivno, a za
to ni bilo konsenza Koordinacije.
Konec oktobra smo imeli 45. sejo Koordinacije, na kateri je bilo le 5 prisotnih članov ter
nekaj vabljenih, kar utegne kazati na zamiranje ZASSS, saj že nekaj časa opažamo, da ni
staršev, ki bi bili pripravljeni aktivno delovati, ker takšno prostovoljno delo vzame kar precej
časa. Dejstvo žalosti predvsem zato, ker je ZASSS (z vsem vloženih trudom od prvega dne
ustanovitve dalje) vedno bolj prepoznaven v javnosti, kar je razvidno tudi iz spodaj navedenih
aktivnosti  in  povabil  v  zadnje  pol  leta.  V  želji,  da  pridobimo  še  kakšnega  aktivno
sodelujočega starša, smo sklenili, da pripravimo mailing listo »zasss-razprava«, v katero bodo
vključeni  člani  Koordinacije,  člani  delovnih  skupin,  ki  v  zadnjem času  tudi  niso  preveč
aktivne, čeprav so v ZASSS zato, da prevzemajo naloge, ki jih potrebuje ZASSS pri svojih
aktivnostih, kakor tudi člani ZASSS v Partnerstvu. Vsi bodo lahko podajali svoja mnenja, ne
glede  na  to,  v  kateri  skupini  so  primarno  člani.  Poleg  tega  bomo v  novembru  pripravili
prenovljeno spletno stran in začeli z objavo mesečnih novice, ki jih bo pripravljalo vodstvo
ZASSS. Še v tem koledarskem letu se bomo dogovorili za sestanek pri novem ministru za
šolstvo.
2. Partnerstvo
Realizirali  smo sklep,  sprejet  na 44.  seji  Koordinacije,  da zahtevamo uradno povabilo,  ki
vsebuje dolžnosti in pravice ZASSS v Partnerstvu. Po prejetem vabilu smo 6. in 7. 6. 2022 na
dopisni  seji  potrdili  kandidate  za  sodelovanje  v  Partnerstvu  za  kakovosten  in  pravičen
vzgojno-izobraževalni sistem. Kandidatka v skupini za osnovno šolo je kasneje odstopila in
do  danes  nismo  dobili  novega  kandidata,  začasno  bo  dogajanje  v  skupini  spremljala
predsednica  ZASSS  Lara  Romih,  ki  tudi  sicer  spremlja  vso  dogajanje  v  Partnerstvu.
Partnerstvo je s pismom k sodelovanju povabilo tudi strokovnjake z MIZŠ.
3. Kurikularni svet za spremljanje in usmerjanje prenove vzgojno-izobraževalnih programov s
prenovo  ključnih  programskih  dokumentov  in  delovna  skupina  za  pripravo  strategije
jezikovnega  izobraževanja  do  2030  MIZŠ  je  v  Kurikularni  svet  s  sklepom  imenoval
predsednico  ZASSS  Laro  Romih,  v  delovno  skupino  za  pripravo  strategije  jezikovnega
izobraževanja do 2030 pa Janka Korošča, bivšega tajnika ZASSS.
Delovna  skupina  za  pripravo  strategije  jezikovnega  izobraževanja  do  2030  je  imela  eno
srečanje,  kjer  je  bila  debata  o  uvedbi  drugega  tujega  jezika,  občutek  je,  da  se  namesto
strategije za naslednja leta namerava kar uvesti drugi tuji jezik. ZASSS bo pregledal svoja
obstoječa izhodišča na to  temo in jih  do naslednjega srečanja posredoval  delovni  skupini
skupaj z morebitnimi predlogi.
4. EPA



Skupščine EPA v Lyonu 10. in 11. 6. 2022 se je udeležil Janko Korošec, bivši tajnik ZASSS,
naslednje Skupščine 11. in 12. 11. 2022 v Luksemburgu se bo udeležil Robert Vurušič, tajnik
ZASSS.
Od ZRSS smo pridobili sredstva za članarino v EPA (prej nam jo je krila Šola za ravnatelje, ki
je sedaj pod okriljem ZRSS) in sodelovanje na Skupščini EPA.
Dogovarjamo se, da bomo gostili Skupščino EPA v Sloveniji aprila 2023, dokončna potrditev
bo do konca novembra 2022.
5. Novinarska vprašanja:
Veliko časa in truda je bilo posvečenega novinarskim vprašanjem. Od aktivov smo pridobivali
podatke, na podlagi katerih smo pripravili odgovore na naslednje teme:
- smiselnost domačih nalog (Večer)
- smiselnost uporabe delovnih zvezkov (N1)
- višanje cen šolskih potrebščin in učnih gradiv (Planet, RTV, STA, Dnevnik)
- brezplačna osnovna šola oziroma koliko stane šolanje v Sloveniji (RTV )
- brezplačne interesne dejavnosti na osnovnih šolah (Žurnal24)
- kajenja električnih cigaret v šolah (Delo)
Nismo pa odgovorili na vprašanja glede:
- odnašanje hrane s strani učiteljev iz šole (Planet TV)
- težav učencev in dijakov z ocenami kot posledica morebitnih vrzeli v znanju po šolanju na
daljavo (Tednik RTV)
- zaključevanja ocen ob koncu šolskega leta in vpisu na srednje šole (Slovenske novice)
- možnosti ponovnega samotestiranja v šolah (Delo)
- koliko starše učencev stane začetek šolskega leta (STA)
6.Vprašanja staršev/šol:
Na nas se je obrnilo tudi kar nekaj šol/staršev glede naslednjih tem:
- prošnja za pomoč pri pobudi svetov staršev srednjih poklicnih šol glede ureditve malic v
času prakse -> smo jih podprli, a ker ne pokrivamo srednjih šol, ne bomo sodelovali
- predstavnik staršev istočasno v dveh razredih -> smo jih napotili, da se skupaj z ravnateljico
obrnejo na Inšpektorat Republike Slovenije za šolstvo in šport, kjer imajo ob četrtkih od 11h
do 12h ravnateljeve urice, saj ZASSS ne nudi pravnih mnenj ali nasvetov
- trajanje mandata predsednika SS -> napotitev kot zgoraj, naknadno so sporočili, da so dobili
mnenje MIZŠ, vendar nam ga kljub pozivu niso poslali v vednost
- spremljevalec otroku, ki ima posebne potrebe -> poslano v obravnavo DS PP
- peticija zoper  kriterije  ocenjevanja -> se nismo priključili,  smo jim svetovali,  da težave
rešijo neposredno s šolo
- pomoč pri težavi prevzemanja otrok iz popoldanskega varstva -> napotitev, da se o tem
pogovorijo v Aktivu
7. Dogodki:
Vabljeni smo bili na različne dogodke, sodelovanja:
- srečanja Sveta Centra za varnejši internet -> redno se jih udeležuje Robert Vurušič, tajnik
ZASSS
- okrogla miza Zagovornika načela enakosti o položaju gluhih v izobraževalnem sistemu in
dostopnosti srednjih šol za gibalno ovirane -> nismo se udeležili, gradivo bo dostopno
- okrogla miza »Izkušnje in posledice covid obdobja: kaj sporočajo empirični podatki?« v
okviru  7.  znanstvene  konference  »Raziskovanje  v  vzgoji  in  izobraževanju:  Digitalizacija
vzgoje  in  izobraževanja  –  priložnosti  in  pasti«,  Pedagoški  inštitut,  Slovensko  društvo
raziskovalcev na področju edukacije, Center Republike Slovenije za mobilnosti in evropske
programe  izobraževanja  in  usposabljanja  ter  Oddelek  za  pedagogiko  in  andragogiko
Filozofske fakultete Univerze v Ljubljani -> nismo se udeležili



-  predavanje  dr.  Devillers  (organiziralo  Partnerstvo)  Umetna  inteligenca  in  prihodnost(i)
izobraževanja - udeležila Lara Romih, predsednica ZASSS
- 58. seja Komisije Državnega sveta za kulturo, znanost, šolstvo in šport -> Robert Vurušič,
tajnik  ZASSS,  predstavljal  ZASSS  glede  zamrznitve  cen  kosil  in  uvedbe
računalništva/informatike kot obvezen predmet
- strokovno srečanje Sekcije za šolsko, študentsko in adolescentno medicino – predstavitev
dveh raziskav med starši na temo vedenja čemu je potrebno cepljenje proti HPV -> nismo se
udeležili, več o tej temi je na www.sssam.si
-  poziv  za  sodelovanje  z  Zvezo  slovenskih  društev  za  boj  proti  raku  v  sodelovanju  z
Onkološkim inštitutom, NIJZ, Zavodom RS za šolstvo in drugimi partnerji, ki že dlje časa
načrtujejo  in  izvajajo  aktivnosti  za  povečanje  precepljenosti  proti  HPV  po  nacionalnem
programu cepljenja, ki poteka v 6. razredu -> sodelovanje smo odklonili
- Andrej Grebenc, eden od članov civilnih iniciativ, s prošnjo, da se sestanemo glede platform
civilnih  iniciativ  ->  sestali  Lara  Romih,  predsednica  ZASSS,  in  Jana  Tomazin,
podpredsednica ZASSS
-  prošnja  g.  Okorna,  vodje  primerjalnega  testiranja  in  strokovnjak  za  tehnologijo  Zveza
potrošnikov Slovenije, da sodelujemo pri pregledu učnih gradiv s potrošniškega vidika -> smo
prosili DS UG, da se sestane in poroča
-  posvet  Društva  šolskih  svetovalnih  delavcev  Slovenije,  namenjen  razpravi  o  aktualni
problematiki  svetovalnih služb v vzgoji  in  izobraževanju in  možnih rešitvah  -> nismo se
udeležili
- strokovna razprava Krepitev inkluzije v izobraževanju, Center za poklicno izobraževanje ->
nismo se udeležili
-  novinarska  konferenca  ob  predstavitvi  rezultatov  Mednarodne  raziskave  motenj
izobraževanja v času epidemije covida-19, REDS, Pedagoški inštitut -> nismo se udeležili
- Uradov petek, Vključevanje Romov v VIZ -> nismo se udeležili
-  Modra  akademija,  Izzivi  sodobnega  izobraževanja,  okrogla  miza,  8-urno  možgansko
viharjenje za učitelje -> Lara Romih, predsednica ZASSS, sodelovala na podlagi odgovorov
Aktivov
- mednarodni posvet "Skrivni svet avtizma" -> nismo se udeležili
8. Gorazd Tivadar, predsednik pomurskega Aktiva, je naredil Analizo političnih programov
strank 2022

Predsednica pove, da je vedno manj staršev aktivnih v ZASSS. Članica aktiva je mnenja, da je
to zato, ker je sistem ZASSS zakostenel in informacije, ki pridejo iz Koordinacije do Aktiva
niso dovolj.

AD 3) Načrtovanje dela aktiva v šolskem letu 2022/2023
Pogovarjali smo se o tem, da bi morali v šolah vzpostaviti sistem kakovosti. Na OŠ Janka
Kersnika Brdo imajo zelo resno evalvacijo NPZ, na OŠ Venclja Perka Domžale pa močne in
resne samoevalvacije (zadnja je bila glede razrednih ur – posledica je, da imajo na teden pol
ure  več  za  razredno  uro).  Če  bomo  gostili  EPA,  bo  tema  »Sistem  kakovosti  kot  steber
trajnostni in odpornosti izobraževanja«. Rok Zevnik (OŠ Mengeš) bi lahko bil v DS Q. V
okviru kakovosti smo se tudi vprašali, če bi bilo primerno, da bi učenci ocenjevali učitelje
(mnenja so deljena), ali se opravlja oziroma bi se morala opravljati evalvacija učiteljev skozi
leta, saj je skoraj na vsaki šoli učitelj, za katerega se leta in leta ve, da je slab, pa starši na
noben način ničesar ne dosežejo.

Nadalje smo se pogovarjali o ocenjevanju. Ali bi bilo v redu, če bi vsi testi, ne le NPZ, prišli
iz centrale, s čimer bi pridobili nacionalne ocene, ki bi bile primerljive, omogočile bi vpis v



srednje šole (mnenja so deljena). Na OŠ Janka Kersnika Brdo in OŠ Venclja Perka Domžale
vsi učenci generacije dobijo isti test, znotraj aktiva vsako leto izdela test drug učitelj. 

Želje za izobraževanje tem šolskem letu:
1. Nasilje v šoli
2. Administrativno tehnično nudenje pomoči svetom staršev s strani šole
3. Šolski sklad 

AD 4) Pobude, vprašanja, izmenjava dobrih praks
Predsednica spomni na akcijo zbiranja rolic WC papirja.

Spomni tudi, da je možnost 0,3% dohodnine za šolski sklad.

OŠ Roje imajo težave z logopedom, ni niti sistematizirano, enako OŠ Domžale. Že v vrtcu bi
moral imeti otrok logopeda.

Računalništvo in informatika – mnenje o uvedbi obveznega predmeta:
- že sedaj imajo na nekaterih šolah računalništvo kot predmet, vendar se učijo programiranja,
kar je preteklost
- predmet bi moral dati osnovna znanja PPT, excell, ker tega ne znajo vsi otroci, sedaj je to v
domeni staršev, sorojencev
- predmet bi moral učence naučiti analitičnega razmišljanja in jih seznaniti s pastmi interneta,
torej ne toliko vsebine računalništva kot predstavitve orodij
- ni nujno, da je obvezni predmet, bolj vzgojni

Ad 5) Razno
Ni bilo vsebine.

Zapisala:
Jana Tomazin

Jana Tomazin
predsednica ASSOŠDKR


